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      Аннотация

    
        
          В работе были рассмотрены миграционные потоки беженцев на примере УФМС Калининского района города Санкт-Петербург. Были выявлены ряд сложившихся проблем. Разработаны рекомендации по совершенствованию системы взаимодействия миграционной службы с органами охраны общественного порядка, а именно: 1. Принятие Миграционного кодекса; 2. Отнесение сведений, состоящих в информационном поле взаимодействия МВД и миграционной службы к «конфиденциальной»; 3. Реализация проекта народных дружин посредством молодежного проекта Россотрудничество; 4. Принятие внутреннего межведомственного регламента «О порядке обмена информацией между ОВД и миграционной службой».
        

        
          The work considers the migration flows of refugees, for example, the FMS of the Kalinin district of St. Petersburg. Identified a number of existing problems. Developed recommendations for improving the system of interaction of the migration service, bodies of protection of a public order. Namely: 1. The adoption of the Migration code; 2. The classification of information, including information in the field of cooperation of the interior Ministry and the migration service to "confidential"; 3. The project national teams through youth project Rossotrudnichestvo; 4. The interagency adoption of internal regulations On the procedure for the exchange of information between the police Department and the migration service".
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